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Abstract (en)
[origin: US4627781A] The invention relates to a bag-cutting- and emptying-device with a connected collective dust-removal filter, whereby it is the
aim to replace the manual cutting process customary in devices of this type by a driven knife and to fix the position of the bag within the housing in
such a manner so that this bag can be seized manually and can be shaken. Hereby, also in the case of an additional manual intervention, the bag-
feeding-area is to be protected against infiltrating excess air through the intervention of appropriate means surrounding the bag. The invention makes
provisions for the feeding of the bag through the intervention of a supporting-table (7/8) ending in a bag-chute (8), whereby the final boundary of the
bag-chute (8) can be delimited by means of a stop-flap (15) for the support of the bag. In this position, the bag is cut in a curved manner by means
of a knife (20) arranged at rocking-levers (19), with this being done in such a way so that the cut ends directly in front of the bag edge lying on top
of the bag-chute (8). By means of the pressure cylinder (16) and theknife (20), the stop-flap (15) is driven in the direction of the end-position at each
given time whereby, after execution of the cut, the stop-flap (15) is pivoted in downward position.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Sackschneide- und Entleerungsgerät mit einem angeschlossenen Sammelentstaubungsfilter, wobei es Ziel ist, das bei
Geräten dieser Art übliche Schneiden von Hand durch ein angetriebenes Messer zu ersetzen und die Lage des Sackes innerhalb des Gehäuses so
zu fixieren, daß dieser manuell ergriffen und geschüttelt werden kann. Hierbei soll der Sackzuführbereich durch geeignete, den Sack umfassende
Mittel, auch bei zusätzlichem manuellen Eingriff, gegen die eindringende Falschluft weitgehend abgedeckt sein. Die Erfindung sieht die Zugabe
des Sackes über einen in einer Sacklaufschräge (8) endenden Auflagetisch (7/8) vor, wobei die Endbegrenzung der Sacklaufschräge (8) durch
eine Anschlagklappe (15) für den Sackaufstand begrenzbar ist. In dieser Position wird der Sack durch ein an Schwenkhebeln (19) angeordnetes
Messer (20) bogenförmig so geschnitten, daß der Schnitt unmittelbar vor der auf der Sacklaufschräge (8) aufliegenden Sackkante endet. Die
Anschlagklappe (15) wird durch den Druckzylinder (16) und das Messer (20) in Richtung der jeweiligen Endposition angetrieben, wobei nach
Durchführung des Schnittes die Anschlagklappe (15) nach unten verschwenkt wird.
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